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Lp. Pytanie 
Oznacz kółkiem 

prawidłowy symbol Ocena Komisji 
1. Chłopcy do podawania piłek winni nosić stroje sportowe tego samego 

koloru, lecz różnego od kolorów noszonych przez: 

A. Obie drużyny na polu gry 

B. Zawodników rezerwowych 

C. Sędziów 

D. Bramkarzy obu drużyn 

A, B, C, D 
A B C D 

Art.2 s.203 

2. Czy sędzia zawsze musi opisać w sprawozdaniu fakt zmiany kapitana (np. 

po zejściu z boiska zawodnika pierwotnie pełniącego tę funkcję)? TAK - NIE 

NIE 

Art.3, str.205, p.3 

 
3. Podaj jaka jest minimalna ilość chłopców do podawania piłek na zawodach 

szczebla centralnego? 4, 6, 8 

6 

Art.2, str.204 

 
4. Zawodnik gospodarzy nr-8 popełnił poważny rażący faul. Sędzia 

zastosował korzyść z uwagi na fakt, że drużyna gości miała realną szansę  

na zdobycie bramki. Jednak pechowo dla gości, nie zdobyli oni bramki – 

piłka pozostała w grze, gospodarze ją odzyskali i podali do zawodnika nr-8, 

by wyprowadził kontratak. Wtedy przeciwnik nierozważnym wślizgiem 

wybił mu piłkę spod nóg poza linie boczną. Decyzja sędziego? 

G B P K J S 

 Br W R Z Rb 
+ + + + + + + 

P +,++ 

Art.12, str.95 

 

5. Do obowiązków sędziego przed zawodami należą m.in.: 

A - Określenie strefy/stref rozgrzewki zawodników rezerwowych. 

B - Określenie miejsca przebywania noszowych i opieki medycznej 

C - Określenie, kiedy ma być włączone sztuczne oświetlenie 

D - Sprawdzenie, czy piłki odpowiadają wymogom Art. 2 Przepisów Gry. 

A B C D 
A, C, D 

Art.5, str.213 

6. Zgodnie z aktualnymi Przepisami Gry przy wykonaniu rzutu sędziowskiego 
obowiązują następujące zasady: 
A – muszą brać w nim udział zawodnicy obu drużyn 
B – może brać w nim udział po jednym zawodniku każdej drużyny 
C – sędzia nie może decydować o tym, kto będzie walczył o piłkę 

D – piłka jest w grze, gdy dotknie podłoża i zagra ją minimum dwóch 

zawodników. 

A B C D 
B, C 

Art.8, str.74 

7. Sędzia stwierdził, że zawodnik w trakcie gry ma na sobie biżuterię; w 
związku z tym musi podjąć następujące działania: 

A. Informuje zawodnika o konieczności usunięcia, względnie 
poprawy niedozwolonego wyposażenia 

B. Nakazuje zawodnikowi opuszczenie pola gry w najbliższej 
przerwie w grze, jeżeli zawodnik nie jest w stanie wykonać 
polecenia lub nie wykazuje chęci do jego wykonania 

C. Udziela zawodnikowi napomnienia, jeżeli odmawia on wykonania 
polecenia, względnie gdy ponownie nosić będzie niedozwolony 
przedmiot 

 

A B C 

BC 

Art.4, str.41 

 

8. Czy sędzia asystent może stosować korzyść przy spalonym tak jak w 
przypadku innych przewinień? TAK - NIE 

NIE 

Art.11, str.237, p.6 

9. Czy jeżeli wykonawca rzutu wolnego, który ma być wykonany na sygnał 
gwizdkiem, nie czekając na ten sygnał wznowi grę, musi być ukarany 
napomnieniem? 

TAK - NIE 
NIE 

Art.13, str.243, p.5 

10. Na zawodach B klasy zawodnik gospodarzy w wyniku przekroczenia 
granicy akceptowalnej siły, sfaulował przeciwnika wykonując wślizg 
zagrażający bezpieczeństwu zawodnika drużyny przeciwnej. Sędzia 
przerwał grę. Decyzja. 

G B P K J S 

 Br W R Z Rb 

+ + + + + + + 

B ++ 

Art.12, str.91 

 

IMIĘ I NAZWISKO ILOŚĆ PUNKTÓW OCENA 

   

 

LEGENDA: 

G - grać dalej J - jeszcze raz R - rzut rożny 

B - rzut wolny bezpośredni S - rzut sędziowski Z - zakończenie 

P - rzut wolny pośredni Br – bramka Rb - rzut od bramki 

K - rzut karny W – wrzut + - napomnienie 

TAK / NIE A, B, C, D C ++ - wykluczenie 
 

 



 
 

11. Wykonawca rzutu wolnego decydując się na szybkie wykonanie rzutu  
w sytuacji, gdy zawodnik drużyny przeciwnej znajduje się w odległości 
mniejszej niż 9,15 od piłki i przejmuje zagraną piłkę. Jak postąpi sędzia? 

G B P K J S 

 Br W R Z Rb 

+ + + + + + + 

G 

12. Czy przy wrzucie piłka jest w grze dopiero kiedy całym obwodem znajdzie 
się na boisku? TAK - NIE 

NIE 

Art.15, str.113 

13. W czasie rzutu karnego zarówno bramkarz, jak i wykonawca złamali 
przepisy, po czym bramka nie została zdobyta. Sędzia nakazał powtórzyć 
rzut karny a zawodnicy zastali napomniani. Czy miał takie prawo? TAK - NIE 

TAK 

Art.12, str.109 

14. Czy zgodnie z Przepisami Gry na zawodach A klasy strefa techniczna musi 
być oznaczona? 

TAK - NIE 
NIE 

Art.1, str.29,p.9 

15. Sędzia zarządził rzut sędziowski z linii pola bramkowego. Po jego 
wykonaniu piłka została kopnięta przez zawodnika drużyny atakującej 
bezpośrednio do bramki przeciwników, po tym jak dotknęła podłoża. 
Zirytowany bramkarz podbiegł do sędziego z protestami i gestykulując, 
lekko go odepchnął oburącz w klatkę piersiową.  
Co zrobi sędzia w tej sytuacji? 

G B P K J S 

 Br W R Z Rb 

+ + + + + + + 

Rb ++ 

 

 

 

 

 

Termin składania odpowiedzi 31.05.2018. obowiązkowo na oba adresy mailowe 

zdzislawmatysiak@wp.pl oraz olbrzym@tlen.pl lub w formie papierowej w siedzibie Podokręgu 

Racibórz 47-400 ul. Londzina 46/6, skrytka pocztowa 50. 
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